
Protokół Nr LIII 

z LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 15 lipca 2014r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 13:00 w Urzędzie Gminy Pabianice. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli radni Rady Gminy. Na ustawowy stan składu Rady Gminy 15 radnych, 

w sesji uczestniczyło 11 radnych, radny K. Gąsiorek złożył mandat w dniu 25.02.2014r. Lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. Przedstawicielami Urzędu Gminy byli: W-ce Wójt R. Figiel, 

Skarbnik Gminy Pabianice J. Nowicka, Sekretarz A. Chodasewicz-Izaszek, radca prawny A. 

Jankowski, Kierownik ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof 

Denuszek. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczącego Rady Gminy Pabianice A. Jaksa. 

 

Ad. pkt 1. 

 

Przewodniczący powitał zebranych i otworzył obrady sesji. 

 

Ad. pkt 2. 

 

Uwag do porządku obrad nie zgłaszano. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie obrad LIII sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Interpelacje wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. - Uchwała Nr LIII/A/2014 

b. zmian w budżecie gminy - Uchwała Nr LIII/B/2014 

c. udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Pabianickiego - 

Uchwała Nr LIII/C/2014 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwała Nr XLV/380/2013 

Rady Gminy Pabianice z dnia 30 grudnia 2013 r.- Uchwała Nr LIII/D/2014 

e. zmiany Uchwały Nr LII/427/2014 Rady Gminy Pabianice z dnia 30 czerwca 2014 - 

Uchwała Nr LIII/E/2014 

5. Wolne wnioski, komunikaty, sprawy różne. 

6. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad. pkt 3. 

 

Radni nie zgłaszali interpelacji, wniosków ani zapytań. 

Ad. pkt 4. 

 

Zastępca Przewodniczącego M. Muszczak przedstawił projekty uchwał od nr roboczego LIII/A/2014 

do LIII/E/2014, co stanowi zał. od nr 2 do 6 do protokołu. 

 

W-ce Wójt udzielił dodatkowych wyjaśnień w sprawie projektu uchwały o nr roboczym LIII/B/2014. 

Poinformował, że w związku z rozstrzygniętymi przetargami przez  gminę Pabianice i Starostwo 

Powiatowe w Pabianicach poczyniono pewne oszczędności. Ponadto Starostwo otrzymało 

dofinansowanie na remont drogi dojazdowej do pól na odcinku Wola Żytowska-Kudrowice. 

W związku z tym Starostwo wystąpiło o partycypację w kosztach. Dodatkowo planuje się przekazanie 



wskazanych w załączniku kwot na utwardzenie placu przed OSP w Gorzewie, zainstalowanie 

klimatyzacji w Urzędzie Gminy oraz realizację dwóch inwestycji w Ośrodku Zdrowia w Petrykozach.  

 

Radny A. Skawiński pytał o to, gdzie będzie zainstalowana klimatyzacja. 

 

Sekretarz wyjaśniła, że na górnych piętrach budynku.  

 

Radna A. Marciniak pytała, czy właściciel sąsiedniej nieruchomości zgodził się na sprzedaż gruntu 

na poszerzenie parkingu przed Urzędem.  

 

Sekretarz odpowiedziała, że takiej zgody nie ma. 

 

Dalszych uwag nie było. 

 

Uchwały o nr LIII/434/2014, LIII/435/2014, LIII/436/2014, LIII/437/2014 i LIII/438/2014 zostały 

przyjęte w głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich, jednomyślnie.  

 

 

Ad. pkt 5. 

 

W ramach wolnych wniosków, komunikatów i spraw różnych głos zabrał radny P. Kociołek. Radny 

poinformował, że Klub Sportowy Jutrzenka wystąpiła w ubiegłym roku o nieodpłatne udostępnienie  

świetlicy w Bychlewie na potrzeby zorganizowania zabawy sylwestrowej. Sala została jednak 

udostępniona kole gospodyń wiejskich. Brak było również odpowiedzi na wniosek Klubu. 

W związku z tym radny prosił o przedstawienie pisma koła gospodyń wiejskich złożonego w tej 

sprawie oraz informację na jakiej zasadzie rozstrzyga się komu zostanie udostępniona sala. Radny 

zauważył również, że zgłosił się do niego pan Cz., który działał w komitecie zajmującym się 

telefonizacją gminy. Na stronie głównej Urzędu brak jest szczegółowych informacji dotyczących 

historii gminy, m.in. zasług tego pana. Radny prosił o uszczegółowienie tych danych. 

 

Radny A. Skawiński poinformował, że również otrzymał pismo w tej sprawie od pana Cz. 

 

Radny Ł. Drewniak pytał z kolei, kto wygrał przetarg na remont drogi obok kościoła w Górce 

Pabianickiej i jaka będzie organizacja ruchu. 

 

W-ce Wójt poinformował, że najniższą ofertę przedstawiła firma Włodan. Umowa z wykonawcą 

zostanie najprawdopodobniej podpisana w przyszłym tygodniu. Co do organizacji ruchu W-ce Wójt 

stwierdził, że w specyfikacji nie określa się tego – organizacja zostanie wskazana przez wykonawcę. 

 

Radny wyraził obawę, że objazd zostanie wskazany przez tzw. Górkę Pabianicką Poduchowną. 

 

Radny A. Jaksa zgłosił jeszcze problem jaki mają dwaj mieszkańcy Hermanowa. Są to uczniowie 

gimnazjum i liceum, a jednocześnie działają w PTC Pabianice. Zdobywają liczne wyróżnienia na 

szczeblu krajowym, a mimo to nie mogą liczyć na stypendium, ponieważ nie są mieszkańcami miasta 

Pabianice. W związku z tym Przewodniczący prosił Komisję Samorządowo-Społeczną 

i Organizacyjną o zajęcie się tą sprawą. 

 

Radca prawny prosił jeszcze o uregulowanie tej sprawy w sposób generalny by można było odnieść 

pewne uregulowania również do innych przypadków. 

 

Radna Z. Kasperska wyraziła opinię, że dzieci pochodzące z miasta, a uczęszczające do szkół 

gminnych korzystają z przywilejów przysługujących dzieciom z terenu gminy. 



 

Przewodniczący zauważył, że taki jest regulamin w Pabianicach. 

 

Dalszych uwag nie było. 

 

 

Ad. pkt 6. 

 

Przewodniczący zamknął obrady LIII sesji Rady Gminy. 

 

 

 

  

 Przewodniczący Rady Gminy Pabianice 

  

 

   dr Arkadiusz Jaksa 

 

 

Protokołowała: Andżelika Miszewska  


